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Bærum Seilforening
Protokoll fra Styremøte 1/2024 - Styremøte

Sted: Bruksveien

Dato: 9. januar 2024, 18:00

Deltakere: Vidar F.P Utne (styrets leder), Lill Marie Solend (styremedlem) og Reidar Berthelsen
(styremedlem)

Deltok ikke: Erik Nodeland (styrets nestleder), Einar Slottan (styremedlem), Hillevi Myhre (styremedlem),
Tanja Strohhammer (styremedlem), Tarjei Mo Batalden (varamedlem), Jenny Skirstad Pollen
(styremedlem), Preben Høegh (styremedlem) og Annelise B. Kullmann (varamedlem)

Møteleder: Vidar F.P Utne

De formelle krav til innkalling og/eller antall deltagere er ikke oppfylt. Styrebehandlingen ble gjennomført som et

møte.

1. Godkjennning Innkalling

Goskjent

2. Økonomi rapport 2023

Utsatt til neste møte, eget Teams møte avholdes så snart tallene er klare

3. Grunnlag budsjett 2024

4. Oppdatert lov for Bærum Seilforening

Styret tok rådets kommentarer til etteretning, og oppdatrer med inspill før forslaget legges ut.

5. Forberedelse årsmøte

Ordstyrer bekrefter, andre forsag enn lov ikke kommentert.  Årsrapport - få bidrag - Vidar Purrer

6. Innføring Rubic

7. Sportslig plan - Klassekapteiner

8. Tiltaksliste Bruksveien med befaring

Bord må strammes opp
30 for selskap/ fest
Kjøkken, kan oppdatere underskap - rustfri benk og industri oppvaskmaskin bør beholdes, ekstra
oppvaskmaskin installeres

Toalett - gulv kan åpnes, ekstra toalett kan settes inn til høyre for dør, ganske enkelt.  Busjett må
estimeres.

9. Status brygger og materiell

Optimistbrygge, gammelt dekke er av, ny må legges når sneen er litt mere borte.  

10. Eventuelt

* * * * *

9. januar 2024
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Vidar F.P Utne

64cb642e67a09b58c5ed2661

Lill Marie Solend

64cb68c1560b8458c4b28362

Reidar Berthelsen

64cb69e854f43a58dc22bae3


